

	Canada Post	Postes Canada
	Postage paid	Port payé

**Third class**    **Troisième classe**

**K1A 0S7**  
**HULL**

[Text] with regard to the operations and schedule of this committee.

Having said that, I understand what the Liberal Party is trying to do, and I am prepared to have a vote on it any time.

The Chairman: Mr. Doolin.

Mr. Doolin: Mr. Chairman, on a point of order, if looking out of course no one is suggesting by 3:11 that parliamentary secretaries be taken by any other means, be required from any particular committee. There was nothing in Mr. Schroder's motion that was the membership beyond the fact that in the 3:11, third government, and Official Opposition, the NDP. The strength to show the signs of having done was to ensure that in fact there would be points for a parliamentary secretary which might from time to time, if necessary, change. There is no suggestion at all that in fact, important to be able, three or four parliamentary secretaries become before. And I know that the hon. member is far more aware than I am that that there would have to be some way to deal with that. My only suggestion, Mr. Chairman, that we really should be going to the vote as we can get off to the vote in the house.

The Chairman: I have no further questions. I will call the question on Mr. Schroder's motion.

Motion agreed to: 1983-10-14

The Chairman: While we know that the bill may change over time, I think we should really go on and reach for it at this particular time.

I suggest that we meet again on Thursday at 3:30 p.m.

The committee is adjourned.

[Translation]

Ceci dit, j'ai compris ce que le parti libéral essaie de faire et je suis prêt à voter.

Le président: M. Doolin.

M. Doolin: Monsieur le Président, sur un point d'ordre, si l'on regarde de côté, on ne suggère pas que les secrétaires parlementaires soient pris par un autre moyen, ou qu'ils soient requis d'une commission particulière.

Dans le rapport de M. Schroder, il n'y avait rien de plus que le fait que, dans le troisième gouvernement et l'opposition officielle, le N-D-P a démontré la force de la suggestion de faire passer les secrétaires parlementaires de temps en temps, si nécessaire, d'une commission à une autre. Il n'y a aucune suggestion que, dans le fait, trois ou quatre secrétaires parlementaires deviennent des membres avant. Et je sais que l'honorable membre est beaucoup plus conscient que moi que cela devrait être traité de quelque manière. Ma seule suggestion, Monsieur le Président, est que nous devrions aller au vote car nous pouvons nous en aller au vote en Chambre.

Le président: Je n'ai plus de questions. Je vais poser la question sur le motion de M. Schroder.

La motion est adoptée: 1983-10-14

Le président: Bien qu'il soit évident que le projet de loi peut changer au cours du temps, je pense que nous devrions aller au vote à ce moment précis.

Je propose que nous nous réunissions à nouveau jeudi à 15h30.

La commission est adjournée.